



Headline: Kerani kerugian RM12,000 diperdaya 'Sarjan Kamal'  
Publication/Portal: Kosmo  
Date: 15 May 2018

Language: Malay  
Section: Negara  
Page: 18

# Kerani kerugian RM12,000 diperdaya 'Sarjan Kamal'

**MARAN** - Seorang kerani syarikat peladangan kerugian RM12,000 selepas diperdaya melakukan jenayah pemilikan wang haram yang tidak wujud, 11 Mei lalu.

Dalam kejadian pukul 12.55 tengah hari itu, mangsa yang merupakan seorang lelaki berusia 52 tahun mendakwa menerima panggilan telefon daripada seorang wanita yang mengaku dirinya sebagai kakitangan dari Ibu Pejabat Bank Hong Leong, Kuala Lumpur.

Ketua Jabatan Siasatan Jenayah Komersial (JSJK) Pahang, Superintendan Mohd. Wa-

zir Mohd. Yusof berkata, mangsa dimaklumkan mempunyai tunggakan sebanyak RM3,375 menerusi penggunaan kad kredit yang dibuka bersama akaun bank berkenaan di Bank Hong Leong cawangan Tawau, Sabah, 4 Disember 2017.

Katanya, mangsa kemudian diarahkan supaya membuat laporan polis menerusi sambungan talian yang dibuat kepada seorang lelaki yang mendakwa dirinya Sarjan Kamal Abd. Ha-

## Jururawat rugi lebih RM7,000 ditipu 'inspektor polis' berkaitan hutang

**KUANTAN** - Seorang jururawat kerugian RM7,000 selepas mendakwa dirinya diperdaya oleh kakitangan Macau Scam yang mengantar sebagai pegawai bank di sini pada awal bulan lalu.

Dalam kejadian pada 1 Mei lalu, mangsa seorang wanita berusia 40 tahun pada minitnya menerima panggilan daripada seorang lelaki yang menawarkan diri sebagai pegawai sebuah bank.

Ketua Jabatan Siasatan Jenayah Komersial (JSJK) Pahang, Superintendan Mohd. Wazir Mohd. Yusof (gambar) berkata, pegawai bank berkenaan memaklumkan kepada mangsa bahawa dia mempunyai tanggakan bu-



di sebuah bank di Pulau Pinang.

"Mangsa telah ditipu pegawai bank berkenaan yang mendakwa dia akan dituntut jika tidak menyelesaikan tanggakan pinjaman itu dengan segera."

"Taliat dengan ageman itu, mangsa diberi pilihan supaya menubuhkan laporan polis atau talian sebelum panggilan dikatakan di-sambungkan ke Ibu Pejabat Polis Kontinjen Pulau Pinang dan mangsa kemudian berhubung dengan seorang wanita yang di-telima," kata beliau ketika ditubuhkan semalam.

Mengulas beliau, selepas berhubung

sebagai ditubuhkan polis kepada seorang wanita yang mendakwa dirinya sebagai Inspektor Padihari Hamil.

"Seorang perakuan dengan pegawai pada itu, wanita berkenaan diarahkan membuat bayaran segera untuk elak dibenarkan tinda-

Katanya, mangsa telah menga-lut arahan inspektor tersebut dengan memindahkan wang berjumlah RM7,682 ke dalam satu akaun bank yang diberikan oleh pegawai polis itu menerusi tiga transaksi.

Bagaimanapun, Mohd. Wazir memaklumkan, selepas membuat bayaran tersebut, mangsa kemudian menghubungi bank berkenaan sebagai terkejut sebagai diberitahu dia telah mempunyai sebarang paja-

**KERATAN Kosmo! 11 Mei 2018.**

mid dari Balai Polis Tawau.

"'Sarjan' itu memberitahu mangsa bahawa dia telah terlibat dengan seorang penjenayah

kononnya akaun pengadu telah menerima duit haram daripadanya.

"Mangsa juga kemudian dihubungi semula oleh 'sarjan' berkenaan yang memintanya memindahkan wang segera ke akaun lain untuk tujuan penyiasatan dan wang milik pengadu akan dikembalikan semula," katanya ketika dihubungi *Kosmo!* semalam.

Mengulas lanjut, beliau memberitahu, mangsa turut melakukan pemindahan wang ke akaun bank CIMB Bank atas

nama Umarul Azhar Zainal Abidin sebanyak RM10,000 dan RM1,000 pada pukul 4.01 petang.

Ujarnya, selang enam minit kemudian, satu lagi pemindahan dilakukan menerusi CIMB Clicks ke akaun sama sebanyak RM1,000 dia akhirnya berasa tertipu dan membuat laporan di Balai Polis Temerloh.

*Kosmo!* pada 11 Mei lalu melaporkan, seorang jururawat di Kuantan, Pahang kerugian RM7,682 selepas mendakwa dirinya diperdaya sindiket Macau Scam yang menyamar sebagai pegawai bank di sini pada 1 Mei lalu.